
PROTOKÓŁ  Nr 2/2010
          z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku 

i Ochrony Środowiska
 z dnia 28 grudnia 2010 r.

Obecni:

1. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
2.  Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
3. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
4. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
5. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Zaproszeni goście:
1. Marta Świderska – pracownik wydziału UGK
Porządek:
1. Przyjęcie protokołu nr 1/2010 z posiedzenie w dniu 17 grudnia 2010r.
2. Etapy rekultywacji wysypiska w Wólce Kozłowskiej – informacja.
3. Obecna sytuacja sortowni w Wólce Kozłowskiej – informacja.
4. Bieżące koszty utrzymania drogowego dróg gminnych.
5. Sprawy różne.
Proponowany porządek został przyjęty.
Ad 1.
Wiceprzewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Pan 
Włodzimierz Malinowski odczytał protokół sporządzony z poprzedniego 
posiedzenia komisji z dnia 17 grudnia 2010r. Radni zapoznali się z treścią 
protokołu i protokół został przyjęty.
Ad 2.
Marta Świderska przedstawiła radnym informacje na temat etapów trwającej 
rekultywacji wysypiska w Wólce Kozłowskiej. Poinformowała również, iż w 
przeprowadzonym postępowaniu przetargowym został wyłoniony wykonawca 
prac rekultywacyjnej – firma PRO-INŻ z Kobyłki w sierpniu 2010 roku została 
zawarta umowa z wykonawcą na wykonanie rekultywacji, która odbędzie się w 
trzech etapach. Koszt całkowity rekultywacji wg umowy to 995 521,81 zł.
Etapy rekultywacji:

1. 10.12.2010r. - wykonanie warstwy izolacyjnej- etap zakończono,
2. 30.06.2011r. - zabudowa biologiczna – wprowadzenie (nasadzanie) 

roślinności niskiej,
3. 30.09.2011r. - wykonanie drogi eksploatacyjnej oraz zabudowa 
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(nasadzenie) roślinności wysokiej.
Zostało również przeprowadzone postępowanie w związku z wyłonieniem 
nadzoru inwestorskiego w wyniku, którego firma z Białegostoku została 
wybrana do wypełnienia tego zadania za kwotę 5 973,13 zł brutto. Kolejnym 
krokiem, który był ściśle związany z trwającą rekultywacją było opracowanie 
mapy do celów projektowych przez firmę Geoida za 2 000,00zł netto.

Pan Malinowski zapytał ile wynosi wkład własny Gminy w przeprowadzaną 
rekultywację, a ile jest pozyskane w ramach pożyczki.

Pan Wójcik stwierdził, że chyba udział własny wynosi 15%, natomiast reszta 
kwoty jest z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska.

Marta  Świderska odczytała również treść notatki służbowej sporządzonej w 
dniu 6 grudnia 2010 roku ze spotkania przedstawicieli z ramienia Gminy , 
wykonawcy i inspektora nadzoru dotyczącą wykonania rekultywacji według 
zamiennego projektu bez zmiany kosztów – załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu.

Pan Henryk Wójcik zwrócił się z zapytaniem do Marty Świderskiej, w jaki 
sposób dokonywane są odbiory poszczególnych, konkretnych etapów 
rekultywacji?

Marta Świderska w odpowiedzi poinformowała, że każdy zakończony etap prac 
rekultywacyjnych dokonywany jest na podstawie sporządzanego protokołu 
odbioru w obecności reprezentanta z Gminy, przedstawiciela wykonawcy oraz 
przedstawiciela nadzoru inwestorskiego, czyli wcześniej wspominanej firmy z 
Białegostoku. Protokół odbioru dokonywany jest na podstawie zawartej umowy 
oraz wg wymogów ochrony środowiska.
 
Ad 3.
Wiceprzewodniczący Komisji zwrócił się do Marty Świderskiej o 
przedstawienie radnym obecnej sytuacji dotyczącej planowanej budowy 
sortowni w Wólce Kozłowskiej.

Marta Świderska poinformowała, iż w tej kwestii najlepiej jest rozmawiać z 
osobą bezpośrednio odpowiedzialną za tej projekt, czyli z dyrektorem ZGKiM 
Panem Mariuszem Dembińskim, gdyż nie jest wystarczająco wdrożona w tę 
sprawę, aby o niej mówić. Dodała tylko, iż w związku z wniesionymi protestami 
procedura odwoławcza trwa do chwili obecnej.

Pan Malinowski Włodzimierz zaproponowała, aby na posiedzenie 12 stycznia 
2011 roku zaproszony został Pan Dembiński w celu przybliżenia ww. sprawy 
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sortowni.
Pan Malinowski korzystając z obecności Marty Świderskiej zapytał, czy posiada 
wiedzę na temat obecnej sytuacji w związku z planami inwestora na terenie po 
byłej kamionce, czy były składane jakieś nowe pisma przez inwestora do 
Urzędu?

Marta Świderska – nie mam wiedzy w tym zakresie.

Ad 4.
Radny Tadeusz Groszek poinformował, iż jeśli chodzi o kwestie finansowe 
związane z zimowym utrzymaniem dróg gminnych to do dnia 15.12.2010r. 
wydano na ten cel ponad 102 000,00zł.

Ad 5. 
Pan Henryk Wójcik wnioskuje o przesyłanie protokołów z każdego posiedzenia 
komisji i sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu na wskazany adres e-mailowy  
wojcik.henryk@gmail.com i radny  zwraca się z tym wnioskiem do Pani  
mecenas, aby wypowiedziała się na piśmie (opinia prawna) w tej kwestii.

Pani Danuta Opłotna zwróciła się z wnioskiem o zaproszenie Komendanta  
Komisariatu Policji w Tłuszczu Pana Zenona Maćkowiaka na II posiedzenie  
Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska w miesiącu styczniu 2011r., z  
powodu chęci odbycia rozmowy na temat częstszych patroli na terenie Jasienicy  
oraz w związku z pojawiającym się wandalizmem w tym obszarze.

Pani Opłotna Danuta wnioskuje o oznakowanie dwóch skrzyżowań w 
Jasienicy:

− ul. Szkolnej z ul. Lipową,
− ul. Słonecznej z ul. Szkolną.

Pan Adam Wojtyra zgłosił problem awaryjnie działającej przyszkolnej 
oczyszczalni ścieków w Stryjkach, która nie usprawnia pracy placówki 
oświatowej lecz wręcz przeciwnie powoduje dodatkowe komplikacje.
Pan Wojtyra z związku z ww. zgłoszonym problem wnioskuje, aby osoba 
odpowiedzialna za funkcjonowanie przyszkolnych oczyszczalni ścieków z  
ramienia urzędu sprawdzała prawidłowe ich funkcjonowanie i w razie  
pojawiających się nieprawidłowości egzekwowała obowiązującą gwarancję u  
wykonawcy.
Pan Wojtyra zasugerował również, iż warto byłoby skonsultować 
przeprowadzenie kontroli przyszkolnych oczyszczalni z dyrektorami placówek 
oświatowych w których one działają, aby posiadać wiedzę o ich prawidłowym 
funkcjonowaniu.
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Pan Henryk Wójcik  zgłosił wniosek dotyczący wykonania ekspertyzy  
technicznej budynku OSP w Chrzęsnem w celu zorientowania się, czy istnieje  
możliwość dobudowania wzwyż jednej kondygnacja budynku na istniejących 
murach.

Następne posiedzenie Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zostało 
ustalone na dzień 12 stycznia  2011r. o godz. 9.30.

Na tym protokół zakończono. Przewodniczący Komisji
Stefan Mikiciuk

• Dokument utworzył/ła: Karolina Gajcy
• Data utworzenia dokumentu: 11.1.2011r.
• Data publikacji: 13.01.2011r. 11:22:41
 • Publikował: Tomasz Kujawa

4


